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VERSLAG 

VERGADERING COMMISSIE 4  
van woensdag 22 mei 2019 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Van Otten Jan - waarnemend voorzitter 
Segers Peter, Adriaensens Stijn, van Dongen Savanah,  De Busser Koen, Van Lommel Reccino, Roes Peter, 
Voordeckers Bart - raadsleden 
Baeten Els, Boogers Marc - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Starckx Wannes  - voorzitter 
Geys Mario, Debondt Luc, Schafraet Wout - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Dieter De Quick – raadslid in vervanging van Mario Geys, 
Guy Van Litsenborg – raadslid in vervanging van Luc Debondt 
Johannes Martens en Pieterjan Descheemaeker – AWV 
Koen Goor – Cipal 
Melanie Ryckaert en Dien Haemhouts – lokale economie 
Greet De Clerck – directeur SAMWD 
Bieke Moonen – ruimtelijke ordening 
Karolien Van den Broeck - mobiliteit 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Bart Voordeckers verwijst naar het verslag van vorige vergadering meer bepaald het punt ‘Opstart vervoerregio’s 
in het kader van Basisbereikbaarheid’ en mist wat er besproken is omtrent de consensus. 

Schepen Marc Boogers verduidelijkt dat het college eraan houdt geen eigen plan op voorhand te maken, 
te wachten tot meer gegevens beschikbaar zijn en dit dan verder te bespreken op het college en in de 
commissie. De medewerker mobiliteit werkt zich in en het studiebureau is nog niet aangeduid. De 
vergaderingen van 27 en 28 mei van de vervoerregio zijn ook voor onbepaalde tijd uitgesteld. Wordt 
verder opgenomen in een volgende commissie. 

Bart Voordeckers verwijst ook nog naar de agenda van de commissie. In februari werd gezegd dat ‘zone 30’ in de 
commissie van april of mei aan bod zou komen. Schepen Marc Boogers heeft per mail aan Bart Voordeckers 
laten weten dat het punt ‘zone 30’ zal opgenomen worden in het nieuwe plan zone 30 waarvan de timing later 
volgt. Bart Voordeckers vindt dit niet correct want er was gevraagd om dit in het voorjaar aan bod te laten komen. 

Schepen Marc Boogers meldt dat exacte data niet vermeld zijn geweest. Alles kan niet samen op één 
commissie behandeld worden. De agenda van deze commissie is al zeer druk en punten zullen moet 
gespreid worden. Daarenboven moeten de diensten ook de tijd krijgen om alles voor te bereiden. Het 
raadslid brengt ook extra agendapunten aan bovenop de gevraagde, nu bv. het conflictvrij maken van 
het kruispunt Graatakker – R13 – Steenweg op Zevendonk. 

Bart Voordeckers is van mening dat zijn vragen systematisch achteruitgesteld worden en neemt dit niet. 
Schepen Marc Boogers merkt op dat het antwoord op de vragen van het raadslid dikwijls meer dan een 
uur in beslag nemen en in principe met getracht worden om een agenda van een commissie op drie uur 
af te handelen. De punten komen gespreid systematisch aan bod en zullen in de loop van het najaar 
allemaal aan bod komen. 

Reccino Van Lommel merkt op dat vaak wordt teruggegrepen naar wat er op een vergadering werd gezegd en 
men het verslag moet raadplegen. Hij doet nogmaals een warme oproep om een woordelijk verslag van de 
commissie te maken. Hij verwijst naar een klacht die werd ingediend bij de gouverneur waarbij elementen niet in 
het verslag stonden en daardoor niet werden weerhouden ook al werden ze misschien wel gezegd op de 
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commissie. Een woordelijk verslag vaagt weinig extra werk. Dit kan gewoon opgenomen worden en beluisterd 
worden indien nodig. 
Reccino Van Lommel verwijst naar vorige commissie waar gesproken werd over het proefproject van de 
schoolstraat aan de Talentenschool en waar gezegd werd dat de buren vooraf werden ingelicht. Hij vraagt over 
welke straten het gaat. 

Schepen Marc Boogers kent niet exact de juiste straten maar weet dat er een 35-tal buurtbewoners 
aanwezig waren. 

Reccino Van Lommel vraagt of ook de buren van de Steenweg op Oosthoven uitgenodigd werden want dat zijn 
ook buurtbewoners. 
 
Vanuit het publiek wordt verwezen naar het verslag van de commissie van maart waar stond dat het nog aan te 
leggen fietspad op de Oude Dijk een tiental meter bedraagt; Het gaat hier wel om een stuk fietspad van enkele 
tientallen meters. 
 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd met bovenstaande opmerkingen. 
 
AV Cipal 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Koen Goor toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel verwijst naar de opdrachtencentrale van hardware en stelt zich de vraag of dit problemen 
kan geven bij mogelijke ondersteuning. 

Jan Van Rompuy verduidelijkt dat we als bestuur steeds kunnen inschrijven op de opdrahtencentrale 
maar niet verplicht zijn om daar vn af te nemen. Vooraleer af te nemen zal zeker nagegaan worden dat 
een ondersteuning vlot en binnen een redelijke termijn zal kunnen.  

 
AV Iveka 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) wordt de agenda van de AV overlopen. Alle nodige stukken zijn terug te 
vinden in e-besluit. 
 
AV Pidpa 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) wordt de agenda van de AV overlopen. Alle nodige stukken zijn terug te 
vinden in e-besluit. 
 
Statutenwijziging EVA vzw Centrummanagement 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt. 
 
Jaarrekening Centrummanagement 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Melanie Ryckaert en Dien Haemhouts toelichting bij dit punt. 
Jeff dierckx vindt het jammer dat het bedrag van de sociale actie nog altijd op de rekening staat. 

Er moet nog een goed doel gezocht worden. 
Peter Segers stelt voor om binnen afzienbare tijd een voorstel te verwachten en anders zal de Raad van Bestuur 
beslissen. 
Stijn Adriaensens merkt op dat men hiermee voorzichtig moet zijn. 
Reccino Van Lommel verwijst naar het jaarverslag en meer bepaald naar The Box. Hij vraagt wat er nadien 
gebeurt. 

De dienst doet aan begeleiding en volgt de deelnemer goed op. Het is wel zo dat niet iedereen zal 
kunnen doorgestuurd worden. 

Reccino Van Lommel verwijst naar de cadeaubonnen en ziet een verschil tussen verkoop van de bonnen en 
ontvangst van de bonnen. Hij vraagt hoeveel % niet wordt gebruikt. 

Dit bedraagt ongeveer 50.000 euro sinds 2006 tot nu. De cadeaubonnen hebben echter geen vervaldag 
en kunnen dus nog steeds gebruikt worden. Dit is enig in Vlaanderen. 

Reccino Van Lommel verwijst naar het Fablab en vraagt welke de grootste afmeting is dat kan gprint worden. 
Een breedte van 1,37 meter. Dit is alleszins groter dan deze van Geel. 

 
Kunstkuur 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Greet De Clerck toelichting bij dit punt. 
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Zaak van de wegen, inbreidingsproject Tichelarijstraat 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Bieke Moonen toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel vraagt wat Fluvius gaat doen: klassiek gas of een warmtenet. 

Zij hebben gekozen voor klassiek gas. 
 
Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Karolien Van den Broeck toelichting bij dit punt. 
 
Korte termijn aanpak kruispunt R13-N19 door AWV  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Johannes Martens en Pieterjan Descheemaeker toelichting bij dit 
punt. 
Verwijzend naar de tabellen vraagt Peter Segers wat bedoeld wordt met stedelijk plateau. 

Met het paarse gedeelte wordt een volledige ondertunneling bedoeld. 
Reccino Van Lommel stelt vast dat de vorige jaren niets is gebeurd en men nu een serieuze achterstand dient in 
te halen. Veiligheid is belangrijk maar hij hoopt dat het fileprobleem ook opgelost geraakt. 

Schepen Marc Boogers verduidelijkt dat het college benadrukt dat deze oplossing maar een korte 
termijnoplossing mag zijn en dit geen hypotheek mag leggen op de ondertunneling. 
AWV verduidelijkt dat het kabinet beslist heeft om een studie op te starten en wijst er op dat 
infrastructuur niet het enige is in dit verhaal. 

Reccino Van Lommel vraagt of er ook reeds gesproken werd over het Noorden van Turnhout. 
Daarvoor is momenteel geen actieplan. 

Reccino Van Lommel vraagt hoeveel meter extra afslagstrook vanuit richting Miko er zal voorzien worden. 
Ongeveer 75 meter. 

Koen De Busser vraagt of er lichten komen aan de afslag Carrefour. 
Ja. 

Reccino Van Lommel vraagt of keerbeweging mogelijk wordt aan de afslag Carrefour. 
Ja, maar niet op het kruispunt zelf. 

Reccino Van Lommel verwijst naar de drukknop en vraagt hoeveel tijd er nodig is voor groen licht. 
Dit is maximum 120 seconden. 

Peter Roes verwijst naar het plannetje en vraagt of voetgangers en fietsers moeten drukken om over te steken 
waar de blauwe pijl is getekend. 

Ja. 
Bart Voordeckers heeft een probleem met drukknoppen die vaak geplaatst worden zoals bijvoorbeeld aan de 
Philips. Men ziet het licht niet waar men staat wat de veiligheid zeker niet verhoogt. Hij wil duidelijk vragen om het 
plaatsen van de drukknoppen correct uit te voeren, dus vóór de lichten en niet aan de paal van het licht zelf. 

Bedoeling is om de drukknop aan te brengen op een paaltje ongeveer 1,5 meter vooraf en met een 
herhaallicht op ooghoogte. 

Vanuit het publiek wordt naar coördinatie gevraagd voor voetgangers en fietsers. 
Fietsers worden in de wetgeving aanzien als bestuurders en dus niet als voetgangers. 

Vanuit het publiek wordt gevraagd om ter hoogte van het Stadspark een doorsteek te maken voor de 
ziekenwagens. 

Peter Segers stelt voor om aan de Steenweg op Tielen de mogelijkheid te voorzien om rechtdoor te 
rijden voor ziekenwagens om zo het terrein van het ziekenhuis op te rijden. 

Bart Voordeckers verwijst naar de simulaties en stelt vast dat de bushaltes hopeloos slecht  liggen om deze nog 
te kunnen behouden. 

Dit is in de grafieken opgenomen en dient in samenspraak met de Lijn bekeken te worden. 
Bart Voordeckers verwijst naar de terugslag Graatakker waardoor er meer files gaan komen richting stad en 
fietsers in de problemen gaan geraken. Door dit te doen gaat men de problemen verschuiven. 

Files zullen gespreid worden op alle takken. 
Bart Voordeckers meent dat goed zal moeten gekeken worden wat met de bussen en fietsers. 

Schepen Marc Boogers verduidelijkt dat kort op de bal zal moeten gespeeld worden. Er zal moeten 
gekeken worden wat voor verbetering vatbaar is. Bij langere files gaan mensen automatisch sluipwegen 
zoeken. 
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Koen De Busser is voor een conflictvrij kruispunt maar vreest voor nog meer problemen richting Kasterlee en 
Tielen. Hij vraagt om na te gaan om ’s morgens en ’s avonds het doorgaand verkeer te versnellen. 

Het zal een compromis worden tussen doorstroming en veiligheid. 
Schepen Marc Boogers herhaalt dat dit een oplossing moet zijn voor korte termijn en men moet blijven 
gaan voor de ondertunneling. 

Reccino Van Lommel verwijst naar de start der werken in 2020 en vraagt  hoe lang deze gaan duren. 
Dit is moeilijk te zeggen. 

Vanuit het publiek wordt verwezen naar de afslag die men gaat voorzien vanuit richting Zevendonk en vraagt 
men waar later eventueel ventwegen dan nog kunnen komen. 

Dit is moeilijk te zeggen. 
Vanuit het publiek stelt men vast dat het fileprobleem niet op te lossen is zonder dit in een groter geheel te 
bekijken. 

In deze fase zullen de lichten op mekaar afgestemd worden en de Ring naar veiligheid en modernisering 
afgewerkt worden. Niet alles kan tegelijkertijd. 
 

Samenwerkingsovereenkomst voor de uitvoering van de mobiliteitsstudie Noorderkempen 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Karolien Van den Broeck toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt hoe deze studie zich verhoudt tot het plan van de vervoersregio’s waarbij andere 
gemeenten en structuren betrokken zijn. Hij gaat er van uit dat het geen twee processen gaan worden die naast 
elkaar gaan leven. 

De gedane studies door de provincie zullen als basis dienen voor de vervoersregio’s en dit zowel 
ruimtelijk als op gebied van mobiliteit. 

Bart Voordeckers stelt vast dat niet alle streken studies hebben. 
Hier gaat het om de Noorderkempen. Er is ook een studie voor de Middenkempen. 

Bart Voordeckers stelt vast dat Westerlo en omgeving geen studies hebben wat dan weer moeilijk zal zijn voor de 
vervoersregio’s. 
Vanuit het publiek wordt opgemarkt dat het probleem van het verkeer richting Nederland vrij snel kan opgelost 
worden. 

Dit is niet zo eenvoudig. Wanneer men controle wil doen met camera’s, zullen er veel camera’s nodig 
zijn en zal dit veel geld kosten. Men zoekt naar de efficiëntste manier van controle. Er werd reeds samen 
gezeten met de Nederlandse gemeenten en politie. 

 
Samenwerkingsovereenkomst voor het uitvoeren van een pilootproject met drone technologie in 
Turnhout tussen Stad Turnhout, AZ Turnhout en Skyports 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Karolien Van den Broeck toelichting bij dit punt. 
Turnhout zal de eerste zijn voor ziekenhuistransport met drones. 
Bart Voordeckers vraagt wat er juist zal vervoerd worden. 

Pathologie en bloedstalen. Op termijn ook bloedleveringen. 
Bart Voordeckers vraagt of het vervoer van organen en defibrillatoren ook mogelijk is. 

In België moet voor dergelijke zaken altijd een dokter bij zijn. Wat de defibrillatoren betreft: de drones 
moeten overal kunnen landen en er moeten mensen zijn die deze toestellen ook kunnen gebruiken. 

Reccino Van Lommel vraagt of deze drones ook beeldopnames maken. 
Neen. 

Savannah van Dongen vraagt doe deze drones gestuurd worden. 
Zij hebben een automatische piloot en toestellen voor gps en hoogte. Alles is voorgeprogrammeerd. Een 
piloot moet wettelijk aanwezig zijn en er moet mogelijkheid zijn voor de nodige communicatie. 

Peter Segers vraagt wie de investeringskost draagt. 
Skyports. 

Koen De Busser vraagt of de drones overal kunnen landen. 
In principe wel. Best is dat er een grasveld aanwezig is. Vooraleer er mee te werken dient een drone-
examen afgelegd te worden. 

Vanuit het publiek wordt gevraagd waarom men met een bocht vliegt. 
Om zowel het luchtrisico (andere vliegtuigen) als het grondrisico (impact op de grond) tot een minimum 
te beperken. 

Vanuit het publiek wordt de vaag gesteld wat bij slecht weer. 
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De drones zijn aangepast aan de weersomstandigheden. 
Vanuit het publiek wordt gevraagd wanneer stalen zullen vervoerd worden. 

Nadat alle testen zijn doorlopen. 
 
Vraag van raadslid Peter Roes: 
Vorig jaar met de verhuis van de academie's naar de Brepols site werd op een commissie aangehaald dat er voor 
Dynamo bepaald werd dat voor de keramiek afdeling nog geen locatie was gevonden. Is hier intussen een 
oplossing voor deze mensen gevonden of komen die eind van dit schooljaar op straat te staan.Graag antwoord 
van de schepen. 
Schepen Marc Boogers merkt op dat voor de keramiek afdeling van Dynamo nog geen oplossing werd gevonden. 
Er wordt momenteel hard aan gewerkt en gekeken wat kan. Hopelijk kan er volgende commissie meer info 
gegeven worden. 
Reccino Van Lommel verstaat hieruit dat de kunstencampus geen oplossing is. 

Schepen Marc Boogers beaamt dit. Er zijn een aantal elementen die duidelijk maken dat dit geen optie 
is zoals veiligheid en hygiëne, de ruimte die hiervoor nodig is, de groeiende afdeling keramiek. Dit doet 
besluiten dat een tweede dergelijke adeling op de kunstencampus moeilijk te realiseren is. 

 
Vraag van raadslid Reccino Van Lommel: 
Infobeeldschermen stadskantoor. 
Andersvaliden met een visuele handicap ondervinden problemen bij het lezen van de infobeeldschermen op het 
stadskantoor. De Brailleliga zou in het verleden een aanbod hebben gedaan om een aantal tips te komen 
toelichten. Welke actie voorziet de schepen van ICT om tegemoet te komen aan de vraag van andersvaliden met 
een visuele handicap zowel in het stadskantoor als de andere beeldschermen in onze stad? 

Schepen Els Baeten wil dit graag bekijken. Er zal met de brailleliga contact worden opgenomen om na 
te gaan welke aanpassingen er dienen te gebeuren. 

Vanuit het publiek wordt opgemerkt dat bijvoorbeeld bij het onthaal het tonen van de loketnummers al sterk kan 
verbeterd worden wanneer men zwarte cijfers op een witte achtergrond projecteert, dus met het grootste 
contrast. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Bart Voordeckers vraagt wat de timing is voor de samenstelling van de nieuwe Gecoro. 

Schepen Els Baeten verduidelijk dat de oproep geagendeerd staat op de agenda van de 
gemeenteraad.en dit zowel de aantallen als het geslacht. Indien bepaalde geledingen zich hieraan niet 
houden, zal met hen telefonisch contact worden opgenomen en hopelijk kan de nieuwe Gecoro dan in 
september aangesteld worden. 

Bart Voordeckers verwijst naar vroeger toen het van 2006 tot 2009 heeft geduurd vooraleer een nieuwe Gecoro 
werd samengesteld en hij vraagt alleszins een korte timing. 
 
Uit het college 
 
 
Bart Voordeckers verwijst naar de bewonersbijeenkomst Turnova en vraagt het verslag hierover. 
 
 
Jan Van Rompuy 
Commissiesecretaris 
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Agenda

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- AV Cipal

- AV Iveka

- AV Pidpa

- Statutenwijziging EVA vzw Centrummanagement

- Jaarrekening Centrummanagement

- Kunstkuur- Kunstkuur

- Zaak van de wegen, inbreidingsproject Tichelarijstraat

- Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer

- Korte termijn aanpak kruispunt R13-N19 door AWV

- Samenwerkingsovereenkomst voor de uitvoering van de mobiliteitsstudie Noorderkempen

- Samenwerkingsovereenkomst voor het uitvoeren van een pilootproject met drone

technologie in Turnhout tussen Stad Turnhout, AZ Turnhout en Skeyes

- Vraag van raadslid Peter Roes

- Vraag van raadslid Reccino Van Lommel



Agenda

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college



AV Cipal



AV Iveka

1. Kennisneming verslagen Iveka van de raad van bestuur en van de commissaris over het 

boekjaar 2018.

2. Goedkeuring van de jaarrekening Iveka afgesloten op 31 december 2018 (balans, 

resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels).

3. Kennisname vastgelegd resultaat Q1 2019.

4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris Iveka met betrekking tot het boekjaar 2018.bestuurscomités en de commissaris Iveka met betrekking tot het boekjaar 2018.

5. Evaluatieverslag met betrekking tot de werking van de opdrachthoudende vereniging 

tijdens de vorige 6 jaar en het ondernemingsplan 2019-2024.

6. Aanbod OV 2.0 – uitbreiding activiteiten.

7. Statutaire benoemingen en mededelingen



AV Pidpa

1. Nazicht van de volmachten/raadsbesluiten voor de afgevaardigden

2. Verslag van de raad van bestuur over het jaar 2018.

3. Verslag van de commissaris over het jaar 2018.

4. Goedkeuring van de jaarrekening, afgesloten op 31 december 2018.

5. Decharge te verlenen aan bestuurders en commissaris.

6. Evaluatierapport 2013-2018 en beleidsplan 2019-2024.6. Evaluatierapport 2013-2018 en beleidsplan 2019-2024.

7. Synductis: uitbreiding lidmaatschap.

8. Benoeming commissaris.

9. Goedkeuring van het verslag van de algemene vergadering.



Ontwerp statutenwijziging centrummanagement

• Afstemming met samenstelling andere EVA vzw’s

Artikel 6: Leden algemene vergadering

- Schepen van de stad Turnhout

• Maximaal 9 afgevaardigden gekozen door en uit de leden van de Turnhoutse

gemeenteraad. Hierbij wordt een evenredige verdeling van de fracties in de gemeenteraadgemeenteraad. Hierbij wordt een evenredige verdeling van de fracties in de gemeenteraad

voorzien volgens het systeem D’hondt. Wanneer het zo onmogelijk is om met 9 

afgevaardigden elke politieke fractie minstens één vertegenwoordiger aan te laten duiden, 

wordt het aantal leden opgetrokken tot maximaal 11 waarbij een afvaardiging van elke

fractie gegarandeerd wordt.. De evenredigheid vereist in ieder geval dat de som van het

aantal afgevaardigden, dat toekomt aan de fracties waarvan leden deel uitmaken van het

college van burgemeester en schepenen steeds hoger is dan de som van het aantal

afgevaardigden dat toekomt aan de andere fracties. De vertegenwoordigers van het

stadsbestuur van Turnhout handelen overeenkomstig de instructies van de gemeenteraad.



Artikel 6: Leden algemene vergadering

- Maximaal evenveel leden als er vertegenwoordigers zijn uit categorie B: leden die zetelen in 

eigen naam en die een voldoende band hebben met en op nuttige wijze kunnen bijdragen 

tot het maatschappelijk doel of de werking van de vereniging, inbegrepen handelaars, 
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tot het maatschappelijk doel of de werking van de vereniging, inbegrepen handelaars, 

deskundigen of vrijwilligers uit de lokale economie. 



Artikel 17 : frequentie 

§1. De algemene vergadering komt minstens eenmaal per jaar bijeen om uitspraak te doen over 

de rekeningen, de begroting en opstelling van de verslagen.

Artikel 25 : Raad van Bestuur
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Artikel 25 : Raad van Bestuur

• §2. De raad van bestuur bestaat uit volgende bestuurders, aangeduid door de algemene 

vergadering, zijnde:

• de schepen van de stad Turnhout bevoegd voor lokale economie

• van elke politieke fractie die vertegenwoordigd is in de gemeenteraad maximaal 1 

vertegenwoordiger, al dan niet lid van de gemeenteraad. De kandidaat bestuurders uit deze 

categorie worden voorgedragen door de gemeenteraad, waarbij maximaal 2/3 van hetzelfde 

geslacht zijn;

• Maximaal evenveel leden als er vertegenwoordigers zijn uit categorie 2: leden die zetelen in 

eigen naam en die een voldoende band hebben met en op nuttige wijze kunnen bijdragen 

tot het maatschappelijk doel of de werking van de vereniging, inbegrepen handelaars, 

deskundigen of vrijwilligers uit de lokale economie. 



Artikel 28

• Artikel 28. – §1. De raad van bestuur kan pas geldig beraadslagen als minstens de helft + 1 

bestuurders aanwezig of vertegenwoordigd zijn. 

• §2. In geval van verhindering kan een bestuurder een schriftelijke mandaat geven aan een 

andere bestuurder om in zijn naam deel te nemen aan de debatten en de stemmingen. 
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andere bestuurder om in zijn naam deel te nemen aan de debatten en de stemmingen. 

• Elke bestuurder kan slechts drager zijn van één volmacht. 

• §3. De raad van bestuur kan in een huishoudelijk reglement bepalen op welke wijze de 

volmacht dient gegeven te worden.



Artikel 35

Artikel 35 - §1. De raad van bestuur kan voorzien in een orgaan van dagelijks bestuur van de 

vereniging, alsmede de ermee verbonden taken en bevoegdheden, in overeenstemming met 

de VZW - wetgeving. 
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Artikel 38

§4. Bij het einde van elk boekjaar sluit de raad van bestuur de rekeningen van het verlopen jaar 

af en maakt zij de balans op. Deze worden aan de goedkeuring van de algemene 

vergadering onderworpen. Deze algemene vergadering dient plaats te vinden binnen de zes 

maanden na de afsluiting van het boekjaar, maar nooit voor de stukken werden voorgelegd 

aan de gemeenteraad. 



Artikel 39

• Het toezicht over de financiën van de vereniging kan worden opgedragen aan een 

commissaris, aangeduid door Algemene Vergadering.

• De commissaris mag geen lid zijn van de raad van bestuur van de vereniging.

• De commissaris is gerechtigd te allen tijde inzage te nemen van alle boekhoudkundige 

Ontwerp statutenwijziging centrummanagement

• De commissaris is gerechtigd te allen tijde inzage te nemen van alle boekhoudkundige 

stukken van de vereniging, zonder verplaatsing ervan, en een verslag over de bevindingen 

terzake op te stellen. 

• De commissaris aan de algemene vergadering het resultaat van hde opdracht onderwerpen, 

vergezeld van de voorstellen die zij noodzakelijk achten.



Jaarrekening Centrummanagement



KUNSTKUUR

met basisschool Centrum

Vosselaar

voor muziek en woord



Kunstkuur 2019 - 2022

• Vanuit nieuw decreet : nieuwe mogelijkheden voor samenwerkingen

met DKO en leerplichtonderwijs

• Drie projecten ingediend : Arendonk, Vosselaar en Beerse, allemaal 

vestigingsplaatsen van onze academie.

• Vosselaar kreeg goedkeuring vanuit ministerie voor drie schooljaren.

• Betekent aanstelling van leerkracht 3u woord en 4u muziek (35 • Betekent aanstelling van leerkracht 3u woord en 4u muziek (35 

punten)

• Er hangt ook een werkingsbudget aan van maximaal € 1059

• Project is uitgewerkt door basisschool in samenwerking met de 

directie van de SAMWD



Zaak van de Wegen 

inbreidingsproject Tichelarijstraat

Aanleg openbaar domein

- Wegenis

- Ontsluiting- Ontsluiting

- Nutsvoorzieningen

- Parkeerplaatsen

- Aanplantingen

- …



Inplantingsplan



Plan scheiding privaat / openbaar domein



Plan wegenis



Adviezen

Verschillende instanties (intern en extern) werden om advies verzocht. 

- De voorwaarden opgenomen in de adviezen, die handelen over de zaak van de 

wegen, dienen strikt nageleefd te worden. 

 Het gaat hierbij vnl. om technische opmerkingen op het plan van de volgende 

adviesinstanties: Telenet, Fluvius, Proximus, Pidpa, Brandweer, dienst Waterbeleid, adviesinstanties: Telenet, Fluvius, Proximus, Pidpa, Brandweer, dienst Waterbeleid, 

De Lijn, Adviseurs Mobiliteit en Groen en de dienst Wegen en Riolen

+ de opmerking dat de carports privé moeten blijven met een aanpassing van het plan 

tot gevolg



Openbaar onderzoek

Ingediende bezwaren handelend over zaak van de wegen:

- 7 bezwaarpunten: kruiwagenpad, beschadigingen aan eigendom en eigen 

veiligheid, verdwijnen van ‘groene’ omgeving, afstanden, leilindes, hoogteverschil

De meeste bezwaarpunten zijn niet gegrond, maar die m.b.t. het kruiwagenpad wel De meeste bezwaarpunten zijn niet gegrond, maar die m.b.t. het kruiwagenpad wel 

aanpassing plan zodat percelen grenzen aan kruiwagenpad



Voorstel

Gemeenteraad keurt de zaak van de wegen principieel goed mits volgende 

voorwaarden nageleefd worden:

- Voorwaarden met betrekking tot de zaak van de wegen gesteld in de ingewonnen 

adviezen strikt naleven

- Aanpassing kruiwagenpad

- Aanpassing grens privéterrein en openbaar domein- Aanpassing grens privéterrein en openbaar domein

- Voldoen aan verordening voetgangersverkeer en verordening inzake opvang van 

hemelwater

en

een aantal lasten (eigen aan projecten) nageleefd worden, zoals het naleven van het 

reglement voor het waarborgen van stedenbouwkundig lasten in verkavelingen en 

projecten, borgen stellen, kosteloze overdracht naar openbaar domein



Aanvullende reglementen op de politie van het 

wegverkeer







Aanvullend reglement Oude Dijk - voorrangsregeling



Korte termijn aanpak kruispunt R13-N19 door AWV



Samenwerkingsovereenkomst voor de uitvoering van 

de mobiliteitsstudie Noorderkempen



Samenwerkingsovereenkomst voor het uitvoeren van 

een pilootproject met drone

technologie in Turnhout tussen Stad Turnhout, AZ 

Turnhout en Skyports



Vraag van raadslid Peter Roes

Vorig jaar met de verhuis van de academie's naar de Brepols site werd op een commissie 

aangehaald dat er voor Dynamo bepaald de ceramiek afdeling nog geen locatie was 

gevonden. Is hier intussen een oplossing voor deze mensen gevonden of komen die eind 

van dit schooljaar op straat te staan. Graag antwoord van de schepen.



Vraag van raadslid Reccino Van Lommel

Infobeeldschermen stadskantoor.

Andersvaliden met een visuele handicap ondervinden problemen bij het lezen van de 

infobeeldschermen op het stadskantoor. De Brailleliga zou in het verleden een aanbod 

hebben gedaan om een aantal tips te komen toelichten. Welke actie voorziet de schepen 

van ICT om tegemoet te komen aan de vraag van andersvaliden met een visuele handicap 

zowel in het stadskantoor als de andere beeldschermen in onze stad?zowel in het stadskantoor als de andere beeldschermen in onze stad?



Punten agenda gemeenteraad

…



Uit het college

…



Gemeenteraadscommissie
Stad TurnhoutStad Turnhout
22 mei 2019



https://whatsup.vlaanderen/



AGENDAAGENDA

1. Korte terugblik naar de Bijzondere Algemene Vergadering van 22 maart 2019

2. Algemene Vergadering 27 juni 2019

3. Cipal-groep

4. Kernactiviteiten C-Smart



Toelichting bij de agendapunten van de Bijzondere Algemene Vergadering van 
22 maart 2019: Benoeming van de leden van de Raad van Bestuur

Cipal dv werkte een globaal voorstel uit voor de Raad 
van Bestuur.

• Voorheen: RvB met 25 leden

• Uittreding Provinciebesturen: 22 leden RvB (statutenwijzigingen december 2017)

• DLB: maximum 15 leden RvB, 1 lid raadgevende stem

• In afstemming met politieke partijen, rekening houdend met:
- man-vrouw verhouding
- politieke verhoudingen
- geografische verhoudingen
- leeftijd



Akteneming van de gemeenteraadsbeslissingen tot 
aanduiding van een lid van de Raad van Bestuur met 
raadgevende stem en bepaling van de rangorde

Toelichting bij de agendapunten van de Bijzondere Algemene Vergadering van 
22 maart 2019: Akteneming van de gemeenteraadsbeslissingen tot aanduiding van 
een lid van de raad van bestuur met raadgevende stem en bepaling van de 
rangorde

• Vennoten kunnen beslissing overmaken met voordracht aanduiding van een lid 
van de RvB met raadgevende stem

• Slechts 1 lid

• Bepaling van rangorde: ingeval van noodzakelijke vervanging



Agenda Algemene Vergadering 27 mei 2019:

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe Deelnemers

2. Jaarverslag van de Raad van Bestuur en verslag van de Commissaris over de 
enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2018

Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 
27 juni 2019: Agenda

enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2018

3. Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 
2018, afgesloten op 31 december 2018

4. Jaarverslag van de Raad van Bestuur en verslag van de Commissaris over de 
geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2018

5. Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 
2018, afgesloten op 31 december 2018



Agenda Algemene Vergadering 27 mei 2019:

6. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de Bestuurders en aan de Commissaris 
voor de uitoefening van hun mandaat tijdens het boekjaar 2018

7. Benoeming Commissaris en vaststelling van vergoeding

Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 
27 juni 2019: Agenda

7. Benoeming Commissaris en vaststelling van vergoeding

8. Bepaling presentiegeld en reisvergoeding voor de leden van de Raad van 
Bestuur

9. Goedkeuring van het evaluatierapport 2013-2018 met inbegrip van het 
ondernemingsplan 2019-2024

10.Aanpassing van de rangorde van de aangeduide leden van de Raad van Bestuur 
met Raadgevende Stem in afdalende volgorde

11.Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering



Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 27 juni 2019

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe Deelnemers

- gemeente Voeren
- gemeente Ruiselede
- gemeente Koekelare
- brandweerzone Zone1- brandweerzone Zone1
- brandweerzone Midwest
- ….



Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 27 juni 2019

3. Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van 
Cipal over het boekjaar 2018, afgesloten op 31 
december 2018



Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 27 juni 2019

Even terug naar de presentatie van oktober 2017.



Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 27 juni 2019

3. Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van 
Cipal over het boekjaar 2018, afgesloten op 31 
december 2018

• Netto resultaat: -170K• Netto resultaat: -170K

• Responsabiliseringsbijdragen: 769K bijkomende voorzieningen geboekt

• Dochterondernemingen dragen bij: 445K + 83K(Poolstok) opstroom in 2018

• C-SMART: kostendekkend in 2018

Enkelvoudige jaarrekening:

“Oordeel zonder voorbehoud” vanwege de commissaris



Toelichting bij de agendapunten van de Algemene Vergadering van 27 juni 2019

3. Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening 
van Cipal over het boekjaar 2018, afgesloten op 31 
december 2018

Geconsolideerde jaarrekening:

“Oordeel zonder voorbehoud” vanwege 

de commissaris



KERNACTIVITEITEN C-SMARTKERNACTIVITEITEN C-SMART



Cipal-groep



Toelichting bij de C-smart dienstverlening: Informatieveiligheid

Informatieveiligheid – Algemene Verordening 
Gegevensbescherming (25 mei 2018)

C-smart:C-smart:

• is bij 95 besturen als DPO aangesteld

• levert bij 15 besturen ondersteuning

Totaal # besturen: 110 !

(en nog een aantal in de pijplijn)



Opdrachtencentrale standaardsoftware

• Totaal # afnemers: >200

• Omzet op 31.12.2018 : +/- €15.000.000,00

Toelichting bij de C-smart dienstverlening: Samen aankopen

• Omzet op 31.12.2018 : +/- €15.000.000,00

• Huidige loopt tot 24 juni 2019

• Hernieuwing opdrachtencentrale uitgeschreven: open Europese aanbesteding 
met respect voor de wettelijke spelregels terzake!

Juridische ondersteuning: https://www.stibbe.com/



Opdrachtencentrale hardware

• gepubliceerd

Toelichting bij de C-smart dienstverlening: Samen aankopen

• Indienen: 10 mei 2019 – 10.00uur

• Gunning in de RvB 27 juni 2019



Opdrachtencentrales

• C-Smart ondersteunt vennoten

• Nieuwe initiatieven voor opdrachtencentrales op komst !

Toelichting bij de C-smart dienstverlening: Samen aankopen

• Nieuwe initiatieven voor opdrachtencentrales op komst !



Toelichting bij de C-smart dienstverlening: Samen werken

Samenwerken



Smart City projecten

• C-Smart zoekt mee met vennoten naar oplossingen

• C-Smart begeleidt opstartende vennoten

Toelichting bij de C-smart dienstverlening: Smart Cities

• C-Smart begeleidt opstartende vennoten



Toelichting bij de C-smart dienstverlening: opmaak ICT-beleidsplan





Jaarverslag 2018



Jaarverslag 2018
1.The Box

7 Stories van 9 februari -19 februari (weekend + gewonnen week)

“Unieke ervaring om eens dichter bij de klant te staan! De openingsavond was 

een groot succes.”



Jaarverslag 2018

1. The Box

Atlas Foods van 19 februari – 19 maart

“Ik ben blij dat ik de stap gezet heb om een maand solo in The Box te komen! 

Dankzij tips heb ik ook mijn catering extra in de verf gezet.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Uk & Puck i.s.m. My Little Star van 9 april – 16 april

“Ik kende The Box reeds en ik blijf het een uniek concept vinden. Ook My Little Star was 

erg tevreden over deze week!”



Jaarverslag 2018
1. The Box

2 Sleep van 16 april – 14 mei

“The Box was voor mij een succes. Ik wilde 

een maand testen om nadien de 

winterperiode te overbruggen.”winterperiode te overbruggen.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Creative Catering van 25 mei – 25 juni

“Ik heb veel positieve reacties gekregen op 

mijn concept. Het was een fijne en leerrijke 

ervaring om twee maanden in The Box ervaring om twee maanden in The Box 

mijn concept te testen.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Kidz Choice van 25 juni – 2 juli

“Als startende webshop heb ik nieuwe 

klanten gemaakt via The Box. Het is fijn 

om mijn producten aan klanten te 

kunnen tonen.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

New Stories van 2 juli – 30 juli

“Wij hadden ondernemers de mogelijkheid 

gegeven om hun producten in The Box aan 

te bieden. Uiteindelijk waren wij met 15 te bieden. Uiteindelijk waren wij met 15 

ondernemers wat tot een unieke 

samenwerking leidde.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Uk & Puck i.s.m. Sweet & Unique van 1 oktober – 8 oktober

“Vorig jaar hebben wij ook samen een week The Box 

gevuld. Het blijft een leuke ervaring en klanten 

beginnen ons te kennen.”beginnen ons te kennen.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Kidz Choice van 8 oktober – 5 november

“Na een succesvolle eerste week, heb ik 

besloten een maand The Box te nemen. 

Het was fijn om mijn klanten persoonlijk Het was fijn om mijn klanten persoonlijk 

face-to-face te kunnen verder helpen!”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Jenny Van Gimst van 5 november – 3 december

“Na een succesvolle periode 

vorig jaar, heb ik dit jaar The vorig jaar, heb ik dit jaar The 

Box gedeeld met een collega-

kunstenaar. Het is fijn om 

onze creaties dicht aan de 

man te verkopen.”



Jaarverslag 2018
1. The Box

Heilig Graf ‘Lamoen’ van 3 december – 31 december

“Het was een zeer leerrijke en aangename ervaring voor de studenten. Dankzij 

de verschillende studierichtingen konden wij een uitgebreid aanbod aanbieden.”



Jaarverslag 2018
1. The Box – overzicht inkomsten

Naam ondernemer Duur periode Inkomsten

7 stories weekend + win-actie week € 419,80

Stebo week (win-actie) € 470,00

Atlas foods maand € 1.454,65

Uk & Puck en My Little Star week € 470,00Uk & Puck en My Little Star week € 470,00

2 Sleep maand € 1.300,00

Creative Catering maand € 1.930,84

Kidz Choice en Kidz Rules week € 470,00

new Stories maand € 1.451,20

Uk & Puck en Sweet & Unique week € 470,00

Kidz Choice maand € 1.300,00

Jenny maand € 1.300,00

Heilig Graf maand € 1.381,43

TOTAAL € 12.417,92



Jaarverslag 2018
1. The Box – overzicht kosten

Aard kost Kostprijs/maand Kostprijs

huur + vaste kosten € 800,00 € 9.600,00

Worldline (bancontact) € 47,47 € 569,68

Luminus € 71,86 € 862,36

Proximus € 71,39 € 856,68

Pidpa € 19,41 € 232,95

Tavati Security (alarm) € 6,05 € 72,60

KBC (verzekeringen) € 36,46 € 437,49

TOTAAL € 1.052,65 € 12.631,76



Jaarverslag 2018
2. Digitaal platform - website

-



Jaarverslag 2018
2. Digitaal platform - website



Jaarverslag 2018
2. Digitaal platform - website



Jaarverslag 2018
3. Digitale cadeaubon

- 8.513 verkochte cadeaubonnen

- € 332.313,60 omzet van verkochte cadeaubonnen

- € 276.814,76 geaccepteerd door handelaars- € 276.814,76 geaccepteerd door handelaars

- € 26,48 gemiddeld aanvaard bedrag 



Jaarverslag 2018
3. Digitale cadeaubon



Jaarverslag 2018
3. Digitale cadeaubon



Jaarverslag 2018
3. Digitale cadeaubon



Jaarverslag 2018
3. Digitale cadeaubon



Jaarverslag 2018
4. Shoppingweekends



Jaarverslag 2018
5. Games, Cards & Comics

- Efro-project

- Projectnaam: Rock Paper Pencil

- Samenwerking met Cartamundi, Game Brewer, 

Strip   Turnhout, POM AntwerpenStrip   Turnhout, POM Antwerpen

- 4 acties ter versterking van de binnenstad:

1. Storybox/ Frame in Warandestraat 40

2. Fablab in het Speelkaartenmuseum

3. Masterclass: weekend van 21 december 2019

4. Gamification



Jaarverslag 2018
5.1 WP 3: Storybox - Frame

Storybox/ Frame 1:

- Locatie ‘Warandestraat 40’

- Opening 15/12/18 en t.e.m.  23/02/19

- Centraal rond Bronzen Adhemar winnaar Jeroen Janssen

- Rode draad: Verhalen vertellen

- Trekker: Strip Turnhout



Jaarverslag 2018
5.2 WP 4: Fablab

- Locatie: Museumcafé Vijven & Zessen – Speelkaartenmuseum

- Inrichting pand

- Volgende toestellen werden aangekocht:- Volgende toestellen werden aangekocht:

Hp Latex 315

Summacut sleepmes sclass 2 plotter 120T

UltiMaker S5 – 3D printer

Risoprinter Duplicator Riso 1

CO2 Lastercutter Vera 100 Watt



Jaarrekening 2018
Zie bijlagen:

- Balans Centrummanagement vzw 2018- Balans Centrummanagement vzw 2018

- Grootboek Centrummanagement vzw 2018



Begroting 2019
Uitgaven voorstel 2019 Inkomsten

Toelage reglement handelscomité 2019 (schatting) € 80.000,00Toelage Stad Turnhout 296.200 €

Overgedragen toelage reglement handelscomité 2018 uitbetaling 2019 € 11.833,04overdragen  vorig boekjaar 55.043 €

voorzieningen niet opgevraagde budgetten 2018 toelagereglement handelscomité € 9.275,00

Personeelskost € 46.507,12

Eindejaarsverlichting € 85.000,00

Digitaal platform (website & Sociale media) € 3.500,00

Bebloeming € 13.000,00

digitale Cadeaucheque en afhandeling € 8.000,00

Cadeauverpakking en cadeaubonnen € 6.500,00

The Box back up voor de vaste kosten o.b.v. kosten 2018 € 12.631,76

The Box samenwerking Stebo 2019 € 15.000,00

Opleiding ondernemers € 5.000,00

Drukwerk € 4.000,00

Turnhout van Shopppen (mediamix + acties) € 32.000,00

Marktkramers € 2.191,97

werkingskosten € 6.000,00

bankkosten € 750,00

Boekhouder € 5.000,00

Sociale Koffie € 4.819,88

TOTAAL 351.009 €TOTAAL 351.243 €



Projecten 2019



Projecten 2019
1. Game, Cards & Comics

- Efro-project

- Projectnaam: Rock Paper Pencil

- Samenwerking met Cartamundi, Game Brewer, - Samenwerking met Cartamundi, Game Brewer, 

Strip   Turnhout, POM Antwerpen

- 4 acties ter versterking van de binnenstad:
1. Storybox/ Frame in Warandestraat 40

2. Fablab in het Speelkaartenmuseum

3. Masterclass: weekend van 21 december 2019

4. Gamification



Projecten 2019
1.1 WP 3: Storybox - Frame

- Locatie ‘Warandestraat 40’

- Frame 2 :

- Play  Lounge

- Trekker Cartamundi

- Voorziene opening eind april- Voorziene opening eind april



Projecten 2019
1.2 WP 4: Fablab

- Locatie: Museumcafé Vijven & Zessen – Speelkaartenmuseum

- Volgende toestellen zijn aanwezig:

Hp Latex 315

Summacut sleepmes sclass 2 plotter 120T

UltiMaker S5 – 3D printerUltiMaker S5 – 3D printer

Risoprinter Duplicator Riso 1

CO2 Lastercutter Vera 100 Watt

- Opening voorzien begin mei 2019

- Openingsuren:
- Donderdag van 12u30 tot 16u30

- Vrijdag van 8u30 tot 12u30



Projecten 2019
1.2 WP 5: Masterclasses

Masterclasses

- Op het programma:

- 11 mei: Pitching

- juni: Game Design (ism APBC)- juni: Game Design (ism APBC)

- september: Crowdfunding 

- oktober: STORYTELLING/SCENARIO 

- november: SHOWCASE 

- december: CROSS OVER SPEL & STRIP en GAME 

DESIGN (tijdens Games & Comics event)



Projecten 2019
1.2 WP 5: Event

- Naam: Gamesfair

- Datum: 21 & 22 december 2019

- Locatie: de Warande en verschillende locaties in de omgeving



Projecten 2019
2.  Passantentelling

- Telpunten in kernwinkel-en winkelgroeigebied

- 15 meetpunten en 2 flexibele - 15 meetpunten en 2 flexibele 

- O.b.v. wifi-tracking



Projecten 2019
3.  The Box

2 Sleep van 31 december 2018 – 25 maart 2019 

“Na een succesvolle eerste periode, hebben wij de wintermaanden in The Box 

doorgebracht. Het is fijn om onze klanten op deze manier verder te helpen!”



Projecten 2019
3.  The Box

Aksent van 25 maart – 1 april

“Wij zijn afkomstig van Maasmechelen en wij wilden eens testen of wij klanten in 

Turnhout kunnen trekken.”



Projecten 2019
3.  The Box

Cosina Cazam van 29 april – 24 juni

“Wij hebben een bedrijfsconcept vertrekt vanuit “Wij hebben een bedrijfsconcept vertrekt vanuit 

de de CAZAM: Caribisch Zuid Amerikaanse 

keuken . Waar men patisserie, snacks en lichte 

maaltijden (broodjes, salades ect.) kunnen 

kopen of bestellen.”



Projecten 2019
4. Shoppingweekends

1) Spring Shopping in Turnhout 23-24 maart

2) Taste Full Shopping 29-30 juni

3) Klant is Koning 5-6 oktober

4) Kerstshopping 14-15 december

5) Kerstshopping 21-22 december



CENTRUM MANAGEMENT VZW
Campus Blairon 200
2300 TURNHOUT
 

BALANS PER 31.12.2018

 



 
AKTIEF 470.047,99

 
21 Ontwerp website Turnhout van Shoppen

Aanschaffingswaarde 4.235,00
afschrijvingen -1.694,00

   Totaal rubriek 21 2.541,00

28 Borgtochten

Borg st antoniusstraat 1.400,00

   Totaal rubriek 28 1.400,00

40 Handelsvorderingen

Handelsdebiteuren 1.585,00
Op te maken facturen 15.595,35

   Totaal rubriek 40 17.180,35

41 Overige vorderingen

Diverse vorderingen 685,82

   Totaal rubriek 41 685,82

55/58 Beschikbare middelen

Belfius 091-0123743-97 236.261,82
Belfius 091-0197245-73 37.678,59
Belfius 091-0176670-62 174.300,41

 
  Totaal rubriek 55/58 448.240,82



PASSIEF 0,00 470.047,99
  
14 resultaat

overgedragen winst 84.129,87
resultaat boekjaar 2018 52.743,97

   Totaal rubriek 14 136.873,84

16 Voorzieningen

provisie toelage Zegeplein 700,00
provisie toelage Victoriestraat 1.937,50
Provisie toelage Warandestraat 875,00
Provisie toelage Gasthuisstraat /Korte Gasthuisstraat 5.762,50

   Totaal rubriek 16 9.275,00

44 Handelsschulden

Leveranciers 10.550,50
Toelage Otterstraat 888,75
Toelage Leopoldstraat / St Antoiniusstraat 1.503,75
Toelage Herentalsstraat 912,50
Toelage Patersstraat 8.015,54
Toelage De Merodelei 2.722,50
Toelage grote markt 2.790,00
Klanten met creditsaldo 4.899,94

Te ontvangen facturen 89.071,78

Op te maken creditnota's 14.124,50

   Totaal rubriek 44 135.479,76

45 Schulden mbt belastingen, bezoldigingen en sociale lasten

BTW te herzien 846,01
BTW Rc 154,25
bezoldigingen 163,44
vakantiegeld 5.923,48

   Totaal rubriek 45 7.087,18

48 Diverse schulden

Borgtochten ontvangen in contanten 700,00
Niet uitbetaalde cadeaucheques 174.046,27
Door te storten BC 6.585,94

   Totaal rubriek 48 181.332,21



 RESULTATEN

 KOSTEN
60 Handelsgoederen

Aankopen Turnhout van Shoppen 33.056,25
Aankopen magazine hert en troef 74,00
Aankopen cadeauverpakking 5.003,51
Aankopen cadeaucheques 3.142,83
Actie marktkramers 685,10
Project The box 12.229,74
Aankopen eindejaarsverlichting (niet doorgefactureerd) 84.990,40

   Totaal rubriek 60 139.181,83

61 Diensten en diverse goederen

Parking personenwagens 26,00
Postzegels 14,02
Doorstorting toelage naar handelsverenigingen 63.275,99
Honoraria 5.630,55
Studiekosten 4.313,88
Beroepsbijdragen 89,15
Kosten sociaal secretariaat 329,70
Verzekering burgerlijke aansprakelijkheid 93,63
Geschenken (btw niet aftrekbaar) 539,64
Representiatiekost 411,79
Klein materiaal 39,65
Administratiekosten 248,94

   Totaal rubriek 61 75.012,94



62 Personeelskosten

Bedienden 37.135,27
Werkgeversbijdrage sociale verzekering 7.384,11
Andere personeelskosten 1.241,10
Wetsverzekering 265,01
Bedrijfsmedische dienst 213,49
Toevoeging provisie vakantiegeld 5.923,48
Terugname provisie vakantiegeld -5.655,34

   Totaal rubriek 62 46.507,12

63 Afschrijvingen en voorzieningen voor risico's en kosten

afschrijvingen op immateriele vaste activa 847,00
provisie voor andere kosten - toevoeging 9.275,00
provisie voor andere kosten - terugname -11.850,00

   Totaal rubriek 63 -1.728,00

65 Financiele kosten

Bankonkosten 90,00
betalingsverschillen 2,50

   Totaal rubriek 65 92,50

TOTAAL KOSTEN 259.066,39
 



 OPBRENGSTEN

70 Omzet

Verkopen cadeaucheques 353.158,80
Cadeaucheques - interne creditnota -353.158,80
The box 12.417,92
Actie marktkramers 3.141,00
Adm kosten verlenging cadeaucheques 235,54

   Totaal rubriek 70 15.794,46

73 Lidgelden, schenkingen, legaten en subsidies

Toelage Stad Turnhout 296.000,00

   Totaal rubriek 73 296.000,00

74  Andere opbrengsten

Doorgefactureerde kosten 15,90

   Totaal rubriek 74 15,90

TOTALE OPBRENGSTEN 311.810,36

RESULTAAT 52.743,97



Aanpak Zwart Punt 

R13 x N19 x Graatakker



Situering



Probleemstelling

kruispunt R13 x N19 – zwart punt in Vlaanderen

In periode 2014-2016

• 31 ongevallen

Ongevallen gegevens

• 31 ongevallen
• 0 doden
• 4 zwaar gewonden
• 39 licht gewonden



Probleemstelling
Gevaarlijke conflict - Linksaffers



Probleemstelling
Gevaarlijke conflict – Linksaffers



Probleemstelling
Gevaarlijke conflict – Rechtsaffers met fietsers & voetgangers



Probleemstelling

Ochtendspits autoverkeer

drukte

Avondspits



Probleemstelling

• Enorm ruim kruispunt met 
overdreven bochtstralen

• Zeer drukke as E34/N19 –

samengevat

• Zeer drukke as E34/N19 –
oostelijke ring

• Algemene drukte
• Keerbeweging R13 naar 

Carrefour-site
• Sterke fietsbeweging N19 

richting centrum



Oplossing op KT

Infrastructurele aanpassingen en nieuwe lichtenregeling

• Huidige regeling• Huidige regeling
• Bijna volledig conflictvrij
• Volledig conflictvrij

Huidige situatie niet weerhouden als valabel alternatief, maar ter vergelijking 
wel opgenomen in simulatie

Bijna volledig conflictvrij en volledig conflictvrij scoren ongeveer hetzelfde
maar slechter dan huidig.



Resultaten simulatie
algemeen



Resultaten simulatie
algemeen



Resultaten simulatie
algemeen



Resultaten simulatie
algemeen



Resultaten simulatie
Conclusie

- Huidige situatie scoort beter op doorstroming maar is onveilig
- Enige alternatieven zijn varianten op een volledige conflictvrije regeling 

waarbij zoveel mogelijk aandacht uitgaat naar het beperken van 
doorstromingsproblemen

- Deze maatregel zal doorstroming niet verbeteren, een achteruitgang op dat - Deze maatregel zal doorstroming niet verbeteren, een achteruitgang op dat 
vlak kan zelfs verwacht worden (+50% verliestijden voor autoverkeer). 

- Nazorg zal nodig zijn om de filelengtes goed te kunnen spreiden over de 
verschillende takken

- Vooral Graatakker zal filegevoelig zijn (wordt een filedetectielus voorzien)



Werking lichtenregeling

- R13 in beide richtingen enkel 
rechtdoor

- bijhorende oversteken

Hoofdfase (rusttoestand)

- bijhorende oversteken



Werking lichtenregeling

- R13 Westkant alle richtingen
- Rechtsaf vanuit Graatakker

Fase 5

- Nooit eerste gedeelte van 
oversteek, zelfs al is er geen 
verkeer op Graatakker 
(keerbeweging)



Werking lichtenregeling

- N19 linksaf en rechtdoor 
- Met bijhorende oversteek 

(meestal nodig)

Fase 4

(meestal nodig)
- Nog steeds rechtsaf R13 => N19



Werking lichtenregeling

- Graatakker rechtdoor en linksaf
- Met bijhorende oversteek indien 

nodig (anders rechtsaf)

Fase 3

nodig (anders rechtsaf)
- Rechtsaf R13 => Graatakker



Werking lichtenregeling

- R13 linksaf naar N19
- Met bijhorende oversteek
- N19 rechtsaf naar R13

Fase 2

- N19 rechtsaf naar R13



Infrastructurele aanpassingen

• Compacter kruispunt
• Verlengen linksaf R13
• Nieuwe inrit Carrefour onder VRI

Op basis van uitgevoerde simulaties

• Nieuwe inrit Carrefour onder VRI
• Extra rechtsaf N19



Infrastructurele aanpassingen
Op basis van uitgevoerde simulaties

• Compacter kruispunt



Voorgestelde aanpassingen

- Geen interferentie tussen rechtdoor en linksaf en dus minder verliestijd en 
filevorming

Verlengen linksaf R13



Voorgestelde aanpassingen

- Geen interferentie tussen rechtdoor en linksaf en dus minder verliestijd en 
filevorming

Verlengen linksaf R13



Voorgestelde aanpassingen

- Keerbeweging op kruispunt 
Graatakker geëlimineerd 
(vertragend/onveilig)

Nieuwe inrit Carrefoursite

(vertragend/onveilig)
- Geïntegreerde mogelijke 

keerbeweging op dit kruispunt
- Rechtsaf N13 => site kan 

conflictvrij
- Lichtengeregeld, in coördinatie 

met kruispunt Graatakker voor 
minimale interferentie



Voorgestelde aanpassingen

- As verschuiving naar links
- Verlies parkeerplaatsen (enkel 

kant Park)

Extra rechtsaf R13

kant Park)
- Middenberm heraanleggen
- Linksafslagstrook R13 verlengen 

(levert minder lange file en 
minder verliestijd op)



Voorgestelde aanpassingen

- Conflictvrije oversteken
- Enkelrichtingsoversteken
- Voetgangers en fietsers: 

Enkelrichtingsfietspaden

- Voetgangers en fietsers: 
drukknoppen



Besluit en Verder traject

• Keuze voor volledig conflictvrij - maar negatief voor doorstroming 

• Sterke infrastructurele aanpassingen nodig (omgevingsvergunning)

• Omgevingsvergunning zomer 2019

• Uitvoering eerste helft 2020

• Monitoring na realisatie



MobiliteitsstudieMobiliteitsstudie
NoorderkempenNoorderkempen

1

NoorderkempenNoorderkempen



Studiegebied Noorderkempen

2



Wat biedt deze studie?

• NIET: 

detail ontwerpen, inrichtingsplannen,

lokale ingrepen op lokale wegen,

knelpunten buiten studiegebied (bv. ring Antwerpen)

• WEL: 

3

• WEL: 

kader, kapstok, conceptueel, visie,

bovenlokaal, intergemeentelijk,

in relatie tot afgebakend studiegebied

regisseur



Toekomstbeeld & 

4

Toekomstbeeld & 

Uitwerken van de visie 



Krijtlijnen actieplan

• 4 grote principes:

• realisatie van een robuust wegennet

• inzetten op leefbare dorpskernen met tonnagebeperking

• inzetten op veilige autoluwe fietsroutes

5

• open ruimte versterken en economisch valoriseren

• 16 strategische acties:

• bestuurlijke

• verkeerskundige

• ruimtelijke



6



1. Samenwerkingsovereenkomst
• Eindigt eind 2019

• Vraag aan gemeenteraden en provincieraad te verlengen tot 2025

2. Valorisatie open ruimte

3. Herziening RSPA

4. Ruimtelijke visie kanaal Dessel–Turnhout-Schoten

5. Omleidingswegen N14 – N153

7Nr actie: groen = gerealiseerd, oranje is lopend, rood = op te starten

5. Omleidingswegen N14 – N153

6. Open ruimte in de Noorderkempen

7. Opmaak masterplan Turnhout Zuid-Veedijk

8. Actualisatie streefbeeld R13 
– N12 – N132 – N140 – N19 – N18



9. Economisch knooppunt Malle

10. Opmaak RUP ontsluiting kanaalzone Beerse

11. PRUP omleidingsweg Baarle

12. Clusterzones glastuinbouw

13. Corridorstudie Antwerpen-Turnhout

8Nr actie: groen = gerealiseerd, oranje = lopend, rood = op te starten

14. Afstemming trajectcontroles

15. Haalbaarheidsonderzoek 
ontsluiting IOK site en Beerse Oost

16. Opmaak fietsplan Noorderkempen



Volgende stappen?

9

Volgende stappen?



Volgende stappen

Wanneer? Wat?

voorjaar 2019 Verlenging 
samenwerkingsovereenkomst

2019-2025 Procesopvolging
(half)jaarlijkse stuurgroep 

2019-2025 Procesopvolging

10

2019-2025 Procesopvolging
(half)jaarlijkse klankbordgroep

2019-2025 Uitvoering actieplan, opstarten 
deelstudies i.f.v. realisaties op 
het terrein



Drone – pilootproject AZ Turnhout



Samenwerking



Smart City Project: transport – zorg-innovatie - duurzaam  



Project tijdslijn – 4 werkpakketten

Werkpakket 4: Stad Turnhout & Skyports werken aan PR en 

communicatieplan. Doel is om een publiek bewustzijn te 

genereren. Er worden informatieavonden georganiseerd voor 

media en inwoners van Turnhout – planning september 2019.  


